

Accompanying calibration document

Firma _____
Company _____
PLZ / Ort _____
Postal code / City _____
Straße _____
Street _____
Auftrags-Nr. _____
Inquiry-No. _____

Ansprechpartner:in _____
Contact person _____
E-Mail _____

Haben Sie Fragen zur Kalibrierung?
Do you have questions concerning the calibration?

Benötigen Sie Unterstützung beim Ausbau?
Do you need support dismantling the sensor?

www.postberg.com/r/kalibrierservice
service@postberg.com · +49 561 506 309 70



Kalibriergegenstand

Calibration object

Die Trennung der PBCo-Messsysteme (MSY) in Sensorik und Messpunktinterface (MPI) erlaubt einen einfachen Aus- und Einbau zur Wartung. Da i. d. R. zur Kalibrierung nur der Sensor eingeschickt wird, ist die eindeutige Identifizierung des MPI für die Messungenauigkeit der Kalibrierung ausschlaggebend.

Bitte informieren sie sich vorab unter: www.postberg.com/r/kalibrierservice

Produktbezeichnung MSY _____
Product name MSY _____
Sensorseriennummer _____
Sensor serial number _____
Messstellenbezeichnung _____
Measuring point tag _____

The separation of the PBCo measuring systems (MSY) into sensor and measuring point interface (MPI) allows easy removal and installation for maintenance. Since usually only the sensor is sent in for calibration, the unique identification of the MPI is decisive for the measurement uncertainty of the calibration.

Please inform yourself in advance at: www.postberg.com/r/kalibrierservice

Zertifikatsnummer _____
Certificate number _____
Messpunktinterface MPI _____
Measurement point interface _____
Bei MSY RO-Rx _____
For _____
Sensoreintauchtiefe - mm _____ Rohrinnendurchmesser - mm _____
Sensor immersion depth - mm _____ Inside pipe diameter - mm _____

Kalibrier- und Justageoptionen

Calibration and adjustment options

Sensorreinigung im Ultraschallbad
Sensor cleaning in an ultrasonic bath

Je nach normativen oder spezifischen Anforderungen kann eine Justage am Messgerät durchgeführt werden. Dabei wird zwischen einer **Kalibrierung**, einer **Vorjustage mit Kalibrierung** und einer **Eingangskalibrierung mit Justage und Ausgangskalibrierung**.

Die folgenden Optionen schließen sich gegenseitig aus.

K – Kalibrierung (Kosten nach Angebot)
Calibration (costs according to offer)

JK – Vorjustage mit Kalibrierung (Kosten nach Angebot)
Pre-adjustment with calibration (costs according to offer)

Depending on normative or specific requirements an adjustment can be performed on the measuring instrument. A distinction is made between a **calibration**, a **pre-adjustment with output calibration** and an **input calibration with adjustment and output calibration**.

The following options are mutually exclusive.

KJK – Eingangskalibrierung mit Justage und Ausgangskalibrierung (Kosten nach Angebot)
Input calibration with adjustment and output calibration (costs according to offer)

Zusätzliche Serviceoptionen

Additional service options

Bereitstellung eines Ersatzsensors während der Kalibrierung
Provision of a replacement sensor during calibration

Aus- und Einbau des Sensors durch eine:n unserer Mitarbeiter:innen
Removal and installation of the sensor by one of our employees

Anmerkungen

Notes